






































12 TRANSPORT AND SТORAGE 

• Store the appliance in а clean, closed, dry room at an amЬient temperature
between 5 and 40 °С and а relative humidity of no more than 70%.

When moving the appliance: 
• After each drying, а small amount of condensation remains in the pump.

То avoid damage, before transport run any program for approximately
З0 seconds to drain the remaining water outand avoid possiЬle malfunctions
after transportation.

• Unplug the appliance.
• Make sure that the door is closed properly. Empty the water storage Ьох.
• Transport the appliance with саге. Never hold on to any protruding parts of the

appliance when lifting it. The appliance door must not Ье used as а handle.
• Transportation of the appliance сап Ье carried out Ьу all means of transport,

in accordance with the rules for the carriage of goods. When transporting
in the original packaging, protect the appliance from damage, preventing
the exposure to precipitation and aggressive environments.

• When transporting the appliance without original packaging, use ЬuЬЫе wrap
and corrugated cardboard packaging. Wrap each element of the appliance
in а film and place it vertically in the container. The free distance between the
elements of the product must Ье laid with air ЬuЬЫе wrap or folded cardboard.

13WARRANТY 

Organization for warranty service and acceptance of claims: 
LLC "MVM", Russia, 105066, Moscow, Nizhnyaya Krasnoselskaya str., 40/12, 
building 20, floor 5, room 11, room 3. 
Phone: +7 (495) 644-28-48 
lnformation about the warranty conditions: 
https://www.eldorado.ru/spv 
or Ьу phone Eldorado - 8 (800) 250 25 25 
https://www.mvideo.ru/spv 
or Ьу phone M.Video - 8 (800) 600 77 75 

The seller's warranty from the date of sale (transfer) of the goods to the 
Customer is as follows: 

TumЫe dryer Carrera No.716 
Warranty period - 3 years 
Life cycle period - 5 years 
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При перемещении прибора: 
• После каждой сушки в тепловом наносе остается небольшое количе­

ство конденсата. Во избежание повреждения прибора перед транс­
портировкой включите прибор и запустите любую программу при­
близительно на 30 секунд. Это позволит откачать оставшуюся воду
и избежать возможных неисправностей после транспортировки.

• Отключите прибор от сети.
• Проверьте, правильно ли закрыта дверца. Слейте конденсат.
• Транспортируйте прибор с осторожностью. Никогда не держитесь

за какие-либо выступающие части прибора при подъеме. Дверцу при­
бора нельзя использовать в качестве ручки.

• Транспортировка прибора проводится всеми видами транспорта, в соот­
ветствии с правилами перевозки грузов. При транспортировке в завод­
ской упаковке обеспечьте защиту прибора от повреждений, исключив 
возможность воздействия атмосферных осадков и агрессивной среды. 

• При транспортировке без заводской упаковки рекомендуется исполь­
зовать воздушно-пузырьковую пленку и тару из гофрированного кар­
тона. Рекомендуется качественно обернуть каждый элемент прибора
в пленку и расположить в таре вертикально. Свободное расстояние
между элементами изделия необходимо проложить воздушно-пу­
зырьковой пленкой или сложенным картоном.

13 ГАРАНТИЯ 

Орrанизация по rарантийному обслуживанию и принятию претен­
зий: ООО «МВМ», Россия, 105066, г. Москва, ул. Нижняя Красносельская, 
д. 40/12, корпус 20, этаж 5, по-мещение 11, комната 3. 

Информация об условиях гарантии: 
https:/ /www.eldorado.ru/spv 
или по телефону Эльдорадо - 8 (800) 250-25-25 
https:/ /www.mvideo.ru/spv 
или по телефону М.Видео - 8 (800) 600-77-75 

Гарантия продавца с момента продажи (передачи) товара Покупателю: 

Сушильная машина Carrera №716: 
Срок гарантии - 3 года 
Срок службы - 5 лет 
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